



**Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 5, den 1. oktober 2020, kl. 20.00 i Præstegården.**

**Tilstede:** Lone Knudsen, Michael P. Laugesen, Kim Skov Jensen, Peter Garde, Bettina Holdt Sørensen,

**Referent:** Kim Skov Jensen

<b>punkt</b>	<b>Emne</b>	<b>Beslutning</b>
<b>1</b>	<b>Velkommen.</b>	
<b>2</b>	<b>Orientering:</b> <b>1. Formand:</b> <b>2. Næstformand:</b> <b>3. Kasserer:</b> <b>4. Kirkeværge:</b> <b>5. Udvalg:</b> <b>6. Andre:</b>	Samarbejde om fælles personalekonsulent fra 1. jan 2022.  Litteraturkreds er kommet godt i gang.  Det genoptages hvordan midler til annoncering skal anvendes.
<b>3</b>	<b>Godkendelse af Revisionsprotokollat,</b>  Revisionen udtaler: <ul style="list-style-type: none"><li>• Revisor er uafhængig.</li><li>• Revisor har modtaget alt det materiale, han har bedt om.</li><li>• Revisor anser regnskab for aflagt efter lovgivningen.</li><li>• Under henvisning til revisionsinstruks for revision af menighedsrådets årsregnskab, erklærer vi: at vi opfylder lovgivningens krav til revisors uafhængighed at vi har modtaget alle de oplysninger, der er anmodet om, samt</li></ul>	

	<p>at vi anser regnskabet for aflagt efter lovgivningens krav til regnskabsaflæggelsen.</p> <p><i>Indstilling:</i> Da der ikke er revisionsbemærkninger, indstilles til godkendelse og underskrift.</p> <p>Bilag 1 + 2</p>	<p>Revisionsprotokollatet blev godkendt og underskrevet.</p>
4	<p><b>Godkendelse af budget 2022.</b></p> <p>Provstiets budget for 2022 for Malt Sogn drøftes.</p> <p><i>Indstilling Budget 2022 godkendes.</i></p> <p><i>Nøglen:</i> Malt Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 43338811, Budget 2022, , Endelig budget afleveret d. 09-09-2021 12:28</p> <p>Hvordan ser økonomien ud for arrangementsudvalget.</p> <p>Bilag 3.</p>	<p>Budget 2022 godkendt og underskrevet.</p> <p><i>Nøglen:</i> Malt Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 43338811, Budget 2022, , Endelig budget afleveret d. 09-09-2021 12:28</p>
5	<p><b>Møde med vores arkitekt Mette:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Mette kommer den 11. oktober ved kirken Michael, Kim, Peter samt vores murer deltager.</li> <li>2. Vil spørge Mette hvordan vi kommer videre med indretningsprojektet, specielt orglet, hvor fonde skal søges.</li> </ol> <p><i>Drøftes.</i></p>	<p>Sagen drøftedes.</p> <p>Peter står for opfølgning.</p>

<p><b>6</b></p>	<p><b>Godkendelse af 2021 3. kvartals rapport.</b></p> <p>Kvartalsrapporten er endnu ikke færdig, så den vil blive eftersendt.</p>	<p>3. Kvartalsrapport blev gennemgået og godkendt.</p>
<p><b>7</b></p>	<p><b>Gudstjenesteliste.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Foreløbig for resten af kalenderåret.</li> <li>• Alle helgen gudstjeneste.</li> </ul> <p>Bilag 4</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Taget til efterretning.</li> <li>• Bettina kommunikerer med Anna Marie Moss.</li> </ul>
<p><b>8</b></p>	<p><b>Fremtiden for Malt menighedsråd:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Mødet med biskoppen, Foldings udmelding.</li> <li>2. evt. ansættelse af ny præst. Skal vi have nogle klar til en gruppe om stillingsopslag.</li> <li>3. Hvordan skaber vi det gode samarbejde med Folding?</li> <li>4. Hvad gør vi for vores personale.</li> <li>5. Andet</li> </ol>	<p>Drøftet og taget til efterretning.</p>
<p><b>9</b></p>	<p><b>Eventuelt.</b></p> <p>Næste møde: 11. nov. 2021, kl. 20.00</p>	<p>Vikar timer og aflønning drøftet.</p>

*R. A. Jacobsen*

*Kim Jensen*

*Mads J.*